

The NLS cartels' Newsletter
La Newsletter des cartels de la NLS

n°7 - July/Juillet 2018

Editorial

The Cartels at the Core of the School

In this issue, you will read, with all of their references, the 4 papers that were presented as Cartel - Flashes during the NLS Congress on "In a State of Transference" ... plus one more paper to break the series, written by Shlomo Lieber from Tel Aviv.

His paper gives an account of a cartel's work that, based on the very last of Lacan's teachings, sets out to find in several clinical cases the "*blunder*" hidden in each one. The work from this cartel therefore orients us towards the next NLS Congress in Tel Aviv.

Enjoy your reading !

Frank Rollier

Les cartels au cœur de l'École

Dans ce numéro, vous pourrez lire, avec toutes leurs références, les 4 textes présentés en tant qu'Éclairs de cartels lors du congrès de la NLS sur « Le transfert dans tous ses états » ... plus un texte qui décomplete cette série, écrit par Shlomo Lieber, de Tel-Aviv.

Il témoigne d'un travail de cartel qui, à partir du tout dernier Lacan, s'est exercé à rechercher dans des cas cliniques la *bévue* spécifique à chacun. Il se situe ainsi pleinement dans l'orientation du prochain congrès de la NLS à Tel-Aviv.

Bonne lecture !

Frank Rollier